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Terugblikken 

► Regioreis naar Den Haag 
Op vrijdag 16 mei 2025 bezochten wij – met 35 burgemeesters, wethouders, regiogedeputeerde Harold 
Zoet en VNO-NCW Midden-voorzitter Heske Groenendaal – Den Haag. 
 

 
 
Wij startten de dag met een ontbijt in de ‘Haagsche Lobby’ van de gemeente Den Haag. Burgemeester 
Jan van Zanen heette ons welkom. Wij spraken met de oorspronkelijk uit Tiel afkomstige directeur Be-
stuurszaken Wilma Verschoor over het belang van samenwerking tussen ‘stad’ en ‘regio’, en met Peter 
van Heerwaarden, gemeentelijk projectleider van de komende NAVO Top. 
 
Kansenagenda 
Josse de Voogd, onderzoeker, geograaf en publicist, vertelde ons bij het Ministerie van Volkshuisvesting 
en Ruimtelijke Ordening, onder de noemer ‘Aanhaken in een land waar elke regio telt’, over het unieke 
karakter van onze regio. Een waardevolle en inspirerende bijdrage, niet in het minst omdat ook wij de 
ambitie hebben een langjarige, strategische kansenagenda op te stellen. Daarover hadden wij aanslui-
tend een gesprek met Natalie Burgers (Programmadirecteur Regio Deals) en met Willemien Vreugden-
hil (Dealmaker voor onze Regio Deal). 
Wij stonden natuurlijk ook even stil bij de Regio Deal FruitDelta Rivierenland van € 22,5 miljoen. 
 
Raad van State en het Witte Paleis 
Wij werden vervolgens bij de Raad van State verwelkomd door staatsraad mr. Kees van der Staaij en 
directeur Afdeling advisering mr. Arnold Weggeman. Zij vertelden meer over de Raad in het algemeen 
en de Afdeling advisering (met zo’n 350 adviesaanvragen per jaar) in het bijzonder. 
Aansluitend leidde Pieter-Bas Beekman ons, met veel gevoel voor humor, rond door het fraaie histori-
sche ‘Witte Paleis’ op de Kneuterdijk, ooit het woonpaleis van Koning Willem II en zijn Russische vrouw 
Anna Paulowna. 



Vier scenario’s voor de toekomstige inrichting van Nederland 
De tweede helft van de middag waren wij te gast bij het Planbureau voor de Leefomgeving (PBL). Wij 
werden welkom geheten door Marjolein van Asselt. 
Ed Dammers gaf een toelichting op de Ruimtelijke Verkenning 2023 dat vier mogelijke scenario’s schetst 
voor de inrichting van ons land in het jaar 2050. Erg waardevol als het gaat om het opstellen van onze 
strategische, langjarige agenda voor Regio Rivierenland. 
Ten slotte vertelde Frank van Gaalen over klimaatrisico’s en wat dit betekent voor het werken aan een 
klimaatbestendig en waterrobuust Nederland. Ook dat was – vanwege onze waterrijke regio – een in-
spirerende bijdrage. 
 
Wij kijken terug op een inspirerende regioreis. Naast het versterken van de onderlinge banden, droeg 
de regioreis ook bij aan het versterken van de zichtbaarheid van FruitDelta Rivierenland in Den Haag. 
 

► Aandacht voor spoorbruggen over de Waal en de Maas én het ‘uitfaseren’ van dieseltreinen 
Tweede Kamerlid Pieter Grinwis (ChristenUnie) vroeg tijdens het Commissiedebat Spoor in de Tweede 
Kamer aandacht voor de aanpak van de stalen spoorbruggen over de Waal en de Maas. In het bijzonder 
of maatregelen mogelijk zijn vanwege de verwachte toename van geluid en trillingen als straks – als de 
spoorboog bij Meteren is aangelegd – maximaal 66 goederentreinen over het baanvak tussen Gelder-
malsen en Den Bosch gaan rijden (waarvan een groot deel ’s nachts). 
Staatssecretaris Chris Jansen zei toe hierover met de regio in gesprek te gaan. Wij houden “een vinger 
aan de pols”. 
In hetzelfde Commissiedebat Spoor werd – opnieuw door Pieter Grinwis – aandacht gevraagd voor het 
elektrificeren van de spoorlijn tussen Tiel en Elst. Het is de ambitie van het Rijk vóór 2050 alle diesellij-
nen te hebben geëlektrificeerd. De Kamerleden Pierik en De Hoop dienden afgelopen dinsdag een mo-
tie in. Komende dinsdag wordt hierover gestemd. 
Meer informatie? Klik hier. 
 

► Werkbezoek Tweede Kamerlid Jeanet Nijhof-Leeuw 
Tweede Kamerlid Jeanet Nijhof-Leeuw (PVV), en haar medewerker Jorrit Griesen, bezochten maandag 
26 mei jl. onze regio om zich te verdiepen in de tuinbouwpacten en de uitdagingen in onze fruit-, laan-
boom- en glastuinbouw. Het bezoek begon bij het fruittelersbedrijf Gebr. Van Haarlem in Buurmalsen, 
waar burgemeester Jan Kottelenberg hen welkom heette. Erik van Haarlem en Sander Bos (van de Ne-
derlandse Fruittelers Organisatie) bespraken onder andere innovatie, gewasbescherming, waterbeheer 
en arbeidsmigratie. Daarbij werd benadrukt hoe belangrijk communicatie over de sector is. Tijdens een 
rondleiding werd onder meer het innovatieve appelras “Bloss” getoond. 
 

 
 
Daarna volgde een bezoek aan Linflowers Chrysanten in Zuilichem, waar jaarlijks 60 miljoen chrysanten 
worden gekweekt in moderne kassen. Er werd gesproken over de impact van ETS-2 en de “bijmengver-
plichting voor groen gas”, die zorgen voor hogere kosten voor glastuinders. Rochus van Tuijl vroeg aan-
dacht voor de lastenverzwaring, ondanks de duurzame stappen die de sector al zet. Regio Rivierenland 
waardeerde de interesse van Jeanet en Jorrit in de regionale uitdagingen. 
Meer informatie? Klik hier. 

https://www.linkedin.com/feed/update/urn:li:activity:7328797666165886976
https://www.linkedin.com/feed/update/urn:li:activity:7333009162332758017


Wat staat er de komende periode op de agenda? 
► Op de kalender… 

05/06 Regionaal Mobiliteitsoverleg met de Provincie Gelderland 
10/06 Commissiedebat Inburgering 
17/06 Commissiedebat Water 
18/06 Commissiedebat Vliegveiligheid 
20/06 Werkbezoek Arne van Hout (Directeur-Generaal BZK) 
 Werkbezoek Tweede Kamerlid Marieke Wijen-Nass (BBB) 
 Nationale Kersenparty (15.00-19.00 uur, Fruit Tech Campus, Oudenhof 40, Geldermalsen)  
02/07 Notaoverleg Meerjarenprogramma Infrastructuur Ruimte en Transport (MIRT) 
 
Meer informatie? 

• Bertil Rebel / Strategisch Adviseur Public Affairs & Lobby FruitDelta Rivierenland 

• Tel. 06-15307372 

• Mail: brebel@regiorivierenland.nl 
 
Tiel, 30 mei 2025 


